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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2021-09-16

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw (via Zoom)

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström (via Zoom)

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Albert Vesterlund

Ankare Foc Axel Prebensen
Ordförande FARM Eric Carlsson

Sökande minimottagning Ludwig Gustavsson t.o.m. §4
Sökande minimottagning Erik Levin t.o.m. §4

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Eric Carlsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Ludwig Gustavsson och Erik Levin adjungeras in med närvaro- och yttrande-
rätt t.o.m. 4. Axel Prebensen adjungeras in med förslags- och rösträtt.

§4 Minimottagning för
tvåor och treor

Valberedningen och Linnea har haft intervjuer med de sökande och har kommit
fram till en nominering. Den lyder:

Valberedningen nominerar följande, utan inbördes ordning:
• Joel Sandås
• Ludwig Gustavsson
• Mathias Arvidsson
• August Kälvesten
• Erik Levin

De nominerade har visat ett stort intresse för uppdraget och en
genuin önskan att stärka sammanhållningen inom årskurs 2 och 3.
Vidare har de alla erfarenhet av att arrangera olika sorters evene-
mang, både inom och utanför sektionen.

Mijo undrar vad hände med resten av de nominerade. Det vet inte Ludwig
eller Erik. De visste knappt om de skulle dyka upp eller inte. Carl frågar vad
deras drömarrangemang skulle vara. Ludwig tycker det visserligen är kul att
arra sittningar men han vill nå ut till en bredare målgrupp. Därför vill han ha
en lista på olika sorters arr som man kan be studenterna i tvåan och trean att
rangordna. Erik har funderat på en paintballturnering (det är kul att skjuta sa-
ker), en flängig bal med liveband eller escape room. Mijo undrar om de sökande
blivit informerade om att Weidow vill hålla ett arr för tvåorna som de kanske
kommer få ansvara för. Linnea har inte informerat dem om det, eftersom fem
av sju intervjuer redan hade hållits när det bestämdes att de skulle hålla i det.
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Linnea berättar lite om arret. Weidow har märkt att tvåorna har svårt för att
hitta studiegrupper och hade tänkt ha en kväll på Focus med pizza och speed
dating. Han har framförallt haft kontakt med Emelie om detta. Det ska finnas
en andra kontaktperson men ingen kommer på vem det är. Carl föreslår att vi
går till persondiskussion. Ludwig och Erik lämnar rummet. Mötet går bakom
stängda dörrar.
Beslut: Att välja in Joel Sandås, Ludwig Gustavsson, Mathias Arvidsson,
August Kälvesten och Erik Levin till planeringsgruppen för minimottagningen
för tvåor och treor.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Linnea har valberett minimottagningen. Tidigare under dagen var hon med på
institutionsråd för matematiska vetenskaper. Det som diskuterades var en ny
vision för institutionen.
Axel har kassörat och godkänt äskningar.
Mijo har svarat på två mejl sen i måndags. Sen förra styretmötet har han fixat
med Bert-Inges poster och bestämt datum för sektionens middag. Det blir den
26:e februari, en lördag.
Carl har haft en del att göra under mottagningen och njuter av att äntligen ha
en chill vecka. Han har skickat mejl.
David har inte gjort så mycket. Han har kollat på att klippa skåp, vilket tydligen
är väldigt mycket mer otydligt än vad det verkat som. Han ska kika på vad vi
har för auktoritet att klippa skåp. Tidigare år har de valt att inte titta på det
för det har funkat bra innan, men David tycker att det vore kul att veta hur
det faktiskt ska gå till. Det börjar närma sig nästa stormöte, men har har inget
konkret planerat än.

§5.2 DP Det rullar på. Nollanstädet har börjat och det är kul att se Nollan jobba. Det
är DuP imorgon. DP planerar sektionsaktivastäd och burenstäd.

§5.3 F6 Det är skönt att kunna sova mer än tre timmar per natt. De hade gasqueråd
igår och vann. Jesper viftade mycket med armarna vilket verkar ha varit en
lyckad strategi.

§5.4 FnollK Snart är det aspning. Emma har lite existensiell kris för det känns som att hon
går av jättesnart.

§5.5 SNF Albert har svarat på och skickat en del mejl. SNF ska ha aspning för årskurs-
representant och de kvarvarande posterna (matansvarig och masteransvarig) i
LV5. Kursutvärderare behöver raggas och det börjar närma sig kursnämnd för
LP4-kurserna. Det är lite småsaker som dykt upp i några kurser men inget är
illa.

§5.6 Foc Flipprena mår dåligt :( Foc ska dra ihop ett stormek med gamla människor.
Det är mycket jobb framför dem.

§5.7 FARM FARM fortsätter jobba med mässan och ska skriva avtal ganska snart. Eric
hade möte med AO i måndags men det var förvirrande. De har typ fått grönt
ljus för att ha mässan i Chalmers lokaler men det finns fortfarande oklarheter.

§6 Äskningar

§6.1 Godkända äskningar Axel har godkänt två äskningar. Den första var en fotbollskväll i tisdags. Den
andra var från Blodgruppen som ska ha blodlunch.
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§6.2 Tryck av Finform LP 2
och 3 20/21

Finform vill trycka gamla nummer från LP2 och LP3 förra året som inte tryck-
tes under pandemin. Det kostar 4 000 att trycka dem så att de finns fysiskt
att läsa. Axel tycker det låter rimligt för Finform är bra. Han yrkar på att
godkänna äskningen. Carl tycker det låter dyrt med 4 000 för två nummer.
Axel har ingen aning om hur mycket det borde kosta att trycka så mycket men
säger att Finform har koll.
Beslut: Att godkänna äskningen om tryck av Finform LP 2 och 3 20/21.

§7 Utvärdering
mottagningen

Carl påminner om att det börjar bli dags att göra utvärderingar. FnollK har
skickat ut ett formulär till Nollan. Carl tycker att det vore najs att göra ett
för hela sektionen. Förra året snackade nollK inte med DP eller F6 och det
vore najs att göra nåt sånt nu. David hade tänkt ha utvärdering som punkt
på stormötet. Det hade kanske kunnat vara bra för honom att se utvärdering-
arnaför mottagningen som helhet. Emma har inte läst igenom svaren på deras
enkät än. På MOS nästa vecka kommer en central Chalmersutvärdering. Carl
undrar om DP och F6 utvärderat. DP har inte det, medan F6 har utvärderat
de flesta arr. Carl säger att det vore bra att göra det innan stormötet.

§8 Teambuilding Vi ska på teambuilding nästa helg. Kul! Carl undrar hur länge folk är sche-
malagda på fredagen. Den senaste tiden verkar vara 15, om inte Emelie (som
inte är närvarande) jobbar. Albert har en ordningsfråga. Var ska vi vara? Carl
svarar att vi ska vara i Lövsjöstugan. Mijo undrar var den ligger. Carl informe-
rar om att den ligger utanför Lerum och att det är samma ställe som nollK:s
hajk. Vi behöver två eller tre bilar. David och Linnea kanske kan lösa. Mijo har
googlat Lövsjöstugan utan större lycka och undrar varför vi ska åka till Östra
Sjukhuset.
Carl kommer dela in alla i ett matschema. Det finns i styretdriven. Han har
även gjort ett schema för hela helgen. Det finns också i driven.
Axel undrar över budgeten. Carl och Axel ska snacka ihop sig och presentera
ett förslag. Vi kommer behöva skjuta till pengar själva.

§9 Arbetsbeskrivningar Albert vill ändra arbetsbeskrivningarna för vissa punkter som han har att göra
med. Carl undrar om ett styretmöte kan göra detta. Albert svarar ja. Carl
föreslår att alla läser igenom sina egna samt föreningens arbetsbeskrivningar
så tar vi det nästa möte. Albert säger att dokumentet är gammalt men det
används ibland. Bland annat brukar nya personer som inte har så bra koll på
sektionen titta på det. Alltså är det bra att det står rätt.
Carl undrar om något behöver ändras direkt eller om vi kan bordlägga frågan.
Albert säger nej och att han inte bryter mot nåt i dokumentet. Vi bordlägger
frågan och får i hemläxa att titta igenom våra egna arbetsbeskrivningar och
komma med förslag på förändringar.

§10 Övriga frågor

§10.1 Tejp Axel informerar om att om man har tagit tejp ska man säga till. Albert sa till
när han tog tejp, han är duktig.

§10.2 Coronahantering
fortsatt

Vi vet fortfarande ingenting från högskolan. Tills vidare ska vi fortsätta göra
riskbedömningar. DuPen ska vara coronasäker, för vi vill inte ha en coronaDuP
igen. DP har kvar samma rutiner som de hade för Nollan. Det är lite svårare
med äldre för de vet hur det brukar vara. Carl säger att till exempel beer pong
fortfarande dålig idé. DP har tänkt igenom temat. De ska ha PokerDuP, där
man förhoppningsvis sitter ner.

§10.3 Lunchmöten i
styretrummet

Emma har frågat runt om när styretrummet är upptaget under lunch. Linnea
tänkte att det var enklast att fråga på mötet. En diskussion startas om tisdagar.
Tidigare har F6 haft på tisdagar, men egentligen har de möten på måndagar.
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Emma vill ha rummet på tisdagar. Albert vill också ha tisdagar, för SNF har
inget eget rum. NollK har ett eget rum, men det är kasst för möten enligt
Emma. Hon föreslår att de ska ha rummet varannan vecka, som barnen till
skilda föräldrar. Carl säger att de får lösa det mellan sig själva, som vuxna
människor. Resultatet blir:

• Måndag: DP
• Tisdag: SNF eller FnollK
• Onsdag: SG Fysik
• Torsdag: styret
• Fredag: ingen (för det är kasst att ha möten på fredagar)

Linnea vill sätta upp en lapp med denna informationen på dörren, som det var
förr. SNF och FnollK får i uppgift av henne att göra upp om styretrummet och
rapportera tillbaka.

§10.4 Programråd Mijo har varit på programråd. Weidow vill vara med på suicidpreventionsut-
bildningen nästa år. Albert säger det är kåren som håller i den. Mijo säger
att Weidow vill gå ändå och att han informerat Weidow att det är kårens
utbildning. Weidow vill även att vi ska trycka på kåren om situationen studie-
vägledare. Linnea säger att det även var nåt Jana tog upp på institutionsrådet.

§10.5 SVL Albert informerar om att TM har ny studievägledare, Ann. Den förra studie-
vägledaren var med i typ tre veckor. Albert har nu haft fyra olika under sin
studietid. SNF ska snacka med PA och SVL om varför det är så hög avhopp-
ningsgrad och hur man kan hindra det från att hända igen.

§10.6 Fum Det var Fum igår, Albert var där. Det som är mest intressant för oss är att
kåren har en ny kommunikationspolicy som vi ska följa. Topp 1 orimlighet: alla
kommunikation på engelska. Man kan överväga att ha på svenska är om man
vet att enbart svensktalande studenter kommer ta del av det. Policyn kommer
uppdateras senare men frågan om arbetsgrupp bordlades. Är man intresserad
av detaljerna kan man läsa igenom protokollet när det kommer ut.

§10.7 Spons FARM har en massa spons. Det är free loot. ”Vi har så många matlådor” -Eric.
Axel vill ha pennor till styretrummet.

§11 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 12:53!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Eric Carlsson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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